
Verslag van de raadscommissievergadering Ruimte en Openbaar Beheer d.d. 
12 oktober 2017  
 
Aanwezig 
Voorzitter : Wilmie Steeghs 
Commissiegriffier : Peter van Boxtel 
 
Commissieleden : 11 / 14 
CDA : Wim Meulenmeesters, Willeke van Zeeland, Huub van Hout 
Lokale Realisten : Ton Vogels, Jan van Dommelen 
Dorpspartij : Marjon Verkuylen, Toon Coopmans 
D66 : Frans Francissen, Ad van Veldhoven 
PVDA : Eric van Cronenburg, Heimen Morelissen 
   
 
Collegeleden 
Anke van Extel-van Katwijk (wethouder) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Wim Willems, Harold van Zoest 
 
 

 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hiervoor zijn geen aanmeldingen en van de mogelijkheid wordt geen gebruik gemaakt. 
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
Vergadering wordt om 20.00 uur geopend. De voorzitter, Wilmie Steeghs, meldt dat zij 
wederom Willie van den Heuvel deze vergadering waarneemt.. 
 
De agenda wordt ongewijzigd en dus conform het agendavoorstel vastgesteld.  
 
3 a Vaststellen conceptverslag d.d. 14 september 2017 
Geen opmerkingen  
 
   b Lijst met toezeggingen. 
De heer Van Hout kondigt aan dat hij de agendacommissie zal verzoeken om het onderwerp 
riool overstorten te agenderen voor de volgende vergadering van de raadscommissie 
RenOB. aanleiding, en onderlegger, vormt de raadsinformatienota (RIN) die van het college 
is ontvangen over riool overstorten. 
 
   c termijnplanning 
Geen opmerkingen. 
 
4    Voorbereiden raadsadvies 

4 a. Begroting 2018, programma ruimte en openbaar beheer 
De PvdA geeft aan dat het imago in de eerste plaats een verantwoordelijkheid van de 
agrarische sector zelf is i.p.v. de gemeente. Het woord streven wordt in de begroting te 
vaak gehanteerd, met name m.b.t. erfbeplanting geeft dat een te vrijblijvend kader, 
ondanks de link naar het bestemmingsplan, en hier ziet de PvdA liever een verplichting. 
Het bedrag voor honden uitlaatstroken wenst de PvdA te koppelen aan de 
hondenbelasting, vanuit het beginsel dat de vervuiler betaalt. 
 
Lokale Realisten merkt m.b.t. het begrotingsvoorstel voor een structurele subsidie aan 



natuurvrijwilligersorganisatie dat ter onderbouwing een plan van aanpak zou worden 
voorgelegd. N.a.v. het bereikbaarheidsakkoord en de ruimtelijke aspecten daarvan vraagt 
LR hoe dit in de begroting is opgenomen. Vanwege het overdragen van onderhoud en 
beheer van woonwagens dient e.e.a. eerst in goede staat gebracht te zijn. In Nuenen is 
daarvoor onlangs ca. 2 miljoen geraamd. Wat kunnen we in Gemert-Bakel verwachten? 
I.v.m. het bestemmingsplan buitengebied vraagt LR om een publieke info avond waarbij 
wordt verhelderd wat anders cq nieuw wordt voorgesteld, met name in agrarische en in 
recreatieve zin. In het kader van dit bestemmingsplan vraagt LR waar de ambitie, in 
begrotingstermen, te lezen is dat we iets willen doen aan de overbelaste situatie in het 
buitengebied. We zouden bijvoorbeeld een pilot kunnen zijn m.b.t. verplaatsen of op een 
goede manier stoppen van bedrijven. In het kader van de stoppersregeling vraagt LR aan 
te geven hoeveel zich hebben aangemeld, werkelijk zijn gestopt, vergunningen zijn 
ingetrokken, VAB beleid is ontwikkeld, nog niet gestopt zijn maar wel in procedure zijn, op 
andere wijze saneren ? LR steunt agenderen van het onderwerp riool overstorten. 
 
CDA vraagt welk budget verbonden is aan het verder uitstellen van invoering van de 
omgevingswet. Voorts wordt gevraagd om een oplossing van de gevaarlijke situatie die is 
ontstaan op de Peeldijk van Milheeze naar De Rips. CDA heeft de indruk dat het 
provinciaal budget t.b.v. knelpunten toereikend is. 
 
D66 vraagt om oplossing m.b.t. arbeidsmigranten. Tevens vraagt D66 om eenduidigheid 
m.b.t. verschuiven van overheadkosten (pag. 116). Het procedure voorstel m.b.t. ter visie 
leggen van het bestemmingsplan buitengebied van LR heeft de steun van D66. D66 stelt 
daarbij voor aan te sluiten bij de dialoog-insteek van het college. D66 steunt het verzoek 
van CDA om het onderwerp riooloverstorten te agenderen voor deze commissie. 
 
Dorpspartij stelt dat de kernen buiten Gemert steeds afhankelijker worden van de VAB 
locaties en vraagt of een dergelijke grote spreiding gewenst is. DP vraagt om per gebied 
aan te wijzen wat wel en niet kan. Ook stelt DP een databank voor t.b.v. ondernemers 
waarbij vraag en aanbod worden gekoppeld. Met verwijzing naar de vorige 
commissievergadering wordt geïnformeerd wat de uitkomst is van het morele appel op het 
college m.b.t. uitgifte van bedrijfskavels op de Bolle Akker. Gevraagd wordt dit via de griffie 
te communiceren. T.a.v. erfbeplanting is handhaven 1, maar instandhouding 2.  Gevraagd 
wordt om intensivering m.b.t. dit tweede aspect. Rondom vergroening is DP voorstander 
van verdichting i.p.v. bijvoorbeeld 1 kilometer verderop bomen terugplaatsen.  
 
Wethouder Anke van Extel-van Katwijk geeft m.b.t. het imago van de agrarische sector aan 
dat de gemeente hier een ondersteunende rol neemt. Wat betreft een meer verplichtend 
karakter bijvoorbeeld tav erfbeplanting is de commissie eerder geïnformeerd, met name 
over de bedrijfsbezoeken die afgelegd worden en het nadrukkelijk attenderen op eea. Zij 
zegt toe de volgende commissievergadering, of die daarna, een stand van zaken te willen 
geven. 
Een plan van aanpak voor de natuurorganisaties wordt uitgewerkt en verwacht het college 
de raadscommissie in november dan wel kort daarna te kunnen voorleggen. 
Rondom de overdracht van woonwagens zijn bedragen nog onvoldoende concreet in 
beeld. Zodra dit wel het geval is wordt de raad geïnformeerd. Dit zal eerst na de 
begrotingsvergadering zijn.  
Informatieavonden voor in de eerste plaats inwoners m.b.t. het bestemmingsplan noemt de 
wethouder een goed idee. Documenten die de verschillen inzichtelijk maken zijn al 
voorhanden. Het college zal deze de griffie aanreiken. 
In het kader van overbelasting vormt Gemert-Bakel nu al een van de pilots in Noord-
Brabant. Daarbij wordt overigens niet per bedrijf gekeken maar per gebied wat een 
toekomst bestendige oplossing is. De provincie kent de SUN regeling en in het algemeen 
is onze gemeente goed aangesloten op het beleid van de provincie. 
De wethouder zegt toe de raad zsm te informeren over de stand van zaken van een 



gerechtelijke procedure rondom een bedrijf dat naar de mening van de gemeente teveel 
uitstoot, ondanks de regeling. In afstemming met de provincie is de gemeente tot een 
ambtshalve wijziging overgegaan. Uitspraak van de RvSt volgt mogelijk binnen 2 weken. 
Een presentatie m.b.t. de stoppersregeling is reeds in voorbereiding t.b.v. de raad.  
Het wegenbeheersplan wordt de raad aangeboden zodat hij kan bepalen hoe dit in 2018 
nader in te vullen. 
M.b.t. VAB locaties in het buitengebied licht de wethouder toe dat slechts bedrijven in 
categorie 1 en 2 zijn toegestaan. Indelen in gebieden waarbij (on)mogelijkheden per 
gebied zijn aangegeven en fondsvorming klinken interessant. Wellicht is het moment al 
geschikt voor evaluatie van het huidige VAB beleid. Toepassing VAB beleid dient dan  
binnenkort terug te keren op de agenda van de commissie.  
De wethouder heeft de indruk dat de huidige bedrijvencontactfunctie voldoende antwoord 
moet kunnen bieden aan hetgeen Dorpspartij vraagt t.b.v. ondernemers. 
Groen wordt doorgaans op dezelfde plek gecompenseerd. Voor de raadsvergadering volgt 
een nadere uitleg m.b.t. een (groen)fonds. 
Het college zal verduidelijking geven m.b.t. de technische aspecten van het BBV (besluit 
begroting en verantwoording). 
Ook de vraag m.b.t. erfbeplanting, met name de instandhouding, wordt voor de 
raadsvergadering beantwoord. 
 

Procesconclusie 
Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: 
Bespreekstuk 
 
Toezeggingen 

- volgende raadscommissie. stavaza imago agrarische sector 
- PvA natuurorganisaties, november of zo snel als mogelijk 
- concrete bedragen overdracht woonwagens zodra beschikbaar aan de raad 
- info avond wat verandert in het BP buitengebied, al beschikbare documenten via 

de griffie aanbieden 
- stavaza gerechtelijke procedure uitstoot bedrijf 
- wegenbeheersplan 2018 naar de raad 
- agenderen herijking VAB beleid 
- toelichting groenfonds nog voor raadsvergadering 9 november 
- uitleg BBV voor raadsvergadering 9 november 
- toelichting m.b.t. instandhouding erfbeplating voor raadsvergadering 9 november 

 
 
4 b Integrale Strategie Ruimte MRE 
CDA pleit er voor dat Gemert-Bakel zich in MRE verband meer mengt, in dat verband vaker 
samen moet optrekken. Daarvan zullen we de vruchten plukken.  
 
D66 is blij dat in het voorliggend stuk de bijdrage vanuit Gemert-Bakel is overgenomen. Hoe 
verloopt nu het actualiseren van e.e.a.? 
 
Dorpspartij ondersteunt een gezamenlijke visie. Daarnaast zal Gemert-Bakel, agv de positie 
aan de rand van het MRE gebied, ook samenwerking de andere kant op zoeken. een 
voorbeeld is de buslijn naar Boxmeer. DP vraagt of we die vrijheid nu behouden, of zelfs 
over de provinciegrens heen afstemming zoeken? 
 
Wethouder Anke van Extel-van Katwijk is blij met wat we als regio bereiken. Een regionaal 
verband als agrofood is even goed van invloed. De verschillen over de provinciegrens met 
Limburg zijn over het algemeen zeer aanzienlijk. 
 



Procesconclusie 
Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: 
Hamerstuk 
 

Toezeggingen 
- Geen 

 
 
4.c BP Buitengebied januari 2017, Daalhorst 38 

Dorpspartij vraagt waarom de inrit niet in het bestemmingsvlak is opgenomen en wat de 
meerwaarde is. 
 
CDA heeft dezelfde vraag en vraagt waarom een eenvoudige herstelactie zo gecompliceerd 
wordt gemaakt. 
 
Wethouder Anke van Extel-van Katwijk zegt dat agv onoplettendheid een herstelactie nodig 
is. Niet meer en niet minder. 
 
Procesconclusie 
Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: 
Hamerstuk 
 
Toezeggingen 
- Geen 
 
5       Informeren 
5.a Presentatie Nazareth 
Van de presentatie door architect Remko vd Weerd wordt kennisgenomen. De commissie is 
toereikend geïnformeerd. Onderwerp in handen college. 
 
5.b Procedure rondom het inzien van planschade- en exploitatieovereenkomsten 
De commissie neemt kennis van de werkwijze en heeft daarbij geen opmerkingen. Naar 
aanleiding van het memo wordt door LR gevraagd om een specifieke overeenkomst. Deze is 
via iBabs reeds beschikbaar voor raadsleden.  
 
 

6 Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen 
Geen 
 
7 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur. 
 



Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 

Datum cie. Toezegging Afgedaan ja/nee 

19-11-15 Wethouder zorgt ervoor dat de 
commissie/raad op de hoogte 
wordt gehouden over de 
ontwikkelingen rondom het verbod 
op pelsdierhouderij.  

Doorlopend  

23-06-16 Zodra nulmeting is uitgevoerd en 
een plan van aanpak opgesteld 
m.b.t. woonwagenlocaties legt het 
college dit onderwerp opnieuw 
voor aan de raad/raadscommissie. 

Voorjaar 2017 

20-10-16 
12-10-17 

De wateroverlast die in de 
bebouwde kom ontstaat naar 
aanleiding van hevige regenval en 
de overstorten die daarbij plaats 
vinden worden in kaart gebracht 

Derde kwartaal 2017, t.b.v. 
commissievergadering 12 oktober 
2017 
12-10-2017. RIN agenderen t.b.v. 
commissie vergadering 23 
november  

11-5-17 De parkeerbeleidsnota zal 
geëvalueerd worden, zodat 
eventueel op tijd bijgestuurd kan 
worden. 

Uiterlijk 1 juni 2018 

22-6-17 Wethouder gaat een gesprek aan 
met de omwonenden van de 
Renseweg, om opzoek te gaan naar 
oplossingen voor de nieuwe 
situatie. 

 

14-9-17 Bij het aan de raad voorleggen van 
het bestemmingsplan liggen tevens 
alle kaders voor i.v.m. het nee-
tenzij-principe 

 

14-9-17 Binnen het college wordt de vraag 
voorgelegd om de optie m.b.t. een 
2e bedrijfskavel op Bolle Akker aan 
te houden, én de vraag beoordeeld 
of behoefte bestaat aan nieuwe 
criteria en regels m.b.t. uitgifte 
bedrijfskavels. 

12-10-2017. verzoek om uitkomst 
college via griffie te 
communiceren 

12-10-2017 volgende raadscommissie. stavaza 
imago agrarische sector 

23 november cie RenOB 

12-10-2017 PvA natuurorganisaties, november 
of zo snel als mogelijk 

23 november cie RenOB, of zsm 

12-10-2017 info avond wat verandert in het BP 
buitengebied, al beschikbare 
documenten via de griffie 
aanbieden 

 

12-10-2017 stavaza gerechtelijke procedure 
(beëindigend) bedrijf 

 

12-10-2017 wegenbeheersplan 2018 naar de 
raad 

 

12-10-2017 agenderen herijking VAB beleid  

 
 


